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Zápis ze schůzky Rotary klubu Ostrava dne 15. 7. 2013 
Místo schůzky:  CLARION Congress Hotel Ostrava, Zkrácená 2703 
 
Přítomní:  (14) viz. presenční listina 
Omluveni: (14) 
Neomluveni: (0) 

-  
Hosté:    (1) Miloslav Mužík 
  
Program, průběh a závěry ze schůzky:  

1. Přednášku o Sluneční energii přednesl Ing. Miloslav Mužík. Současně M.M. členy RCO seznámil 
se svou profesí a projevil zájem o vstup do Rotary klubu. Přítomní zájem vzali na vědomí, nikdo 
neprojevil nesouhlas nebo jakoukoliv pochybnost a odsouhlasili zahájení přijímacího řízení Ing. 
Miloslava Mužíka do Rotary klubu Ostrava (tzv. první čtení). 

2. Ivo Franc seznámil přítomné s průběhem koncertu Pavly Čichoňové 12.7.2013 v Příboře a 
výsledkem sbírky, kterou tam se souhlasem Fondu Janáčkovy Hukvaldy po předchozí 
elektronické diskuzi s boardem uspořádal. Výsledek sbírky do pokladničky NVK je hotovost 
3.168 Kč, kterou předal Aleši Vojtasíkovi do pokladny RC Ostrava. 

3. Velká část diskuze byla věnována pomoci Pavle Čichoňové k umožnění jejího studia ve 
Švýcarsku. 
Jednomyslným hlasováním všech přítomných byla schválena finanční pomoc na zaplacení 
školeného a poplatků na 1. semestr studia a závazek uhradit z pokladny RC nebo dalšími vklady 
náklady dalších semestrů za předpokladů úspěšného zvládání studia.  

 Dále schůze rozhodla, že: 

- president sdělí Pavle Čichoňové toto rozhodnutí o konkrétní finanční pomoci od klubu. 
Dále ji bude informovat o aktivitách, ve kterých bude klub pokračovat, aby získal pomoc dalších 
subjektů (švýcarské Rotary kluby, další kluby D 2240 apod.). 

- President se obrátí s informací o organizované pomocí a s výzvou k připojení se na RC Frýdek 
Místek. 

4. Břetislav Veselý byl pověřen, aby získal potřebné informace a přednesl na příští schůzce návrh 
na formální legalizaci veřejných sbírek cestou povolení sbírky nebo zřízení nadace. 

5. Vítězslav Raška informoval o průběhu a výsledku Muškařských závodů a o získání částky 20.000 
Kč  jako výtěžek této akce. 

6. Do programu přednášek bude zařazena zpráva Báry Urbanové o průběhu jejího výměnného 
zahraničního pobytu v Mexiku (garant O. Urban) a dále přednáška předsedkyně správní rady 
„Fondu Janáčkovy Hukvaldy o.s.“ Mgr. Aleny Lévové (garant I. Franc). 

7. President klubu svolává na 22.7.2013 v 17.00 hodin jednání boardu na téma „STRUŽIELKA“. 

8. Příští schůzka bude standardně dne 22.7.2013 v 18.00 hodin v hotelu CLARION. Přednášku bude 
mít R. Klančík s inspirujícím tematem „Na kole do Prahy“. 

Zapsal dne 15.7.2013 
Ivo Franc, sekretář klubu 
Ivo.Franc@rotary2240.org , +420 737 797 1974 
 


